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   " בהעלותך פרשת " 
 מאיר: - סיון רהב   / הכי דגול, הכי עניו?  

ר עַל פְנֵי   ה עָנָיו מְאֹד מִכֹל הָאָדָם אֲשֶׁׁ אחד הפסוקים המעניינים ביותר בתורה מופיע בפרשת השבוע: וְהָאִישׁ מֹשֶׁׁ
הגיע לרמה הכי גבוהה, הוא גם האיש הכי צנוע בעולם? כך מסביר הרב פרופ' יונתן  הָאֲדָמָה. איך האיש הכי דגול, ש 

 זקס את הענווה של משה, ואת המסר עבורנו: 
"רבים חושבים שענווה פירושה הערכה עצמית נמוכה. זו טעות. ענוות אמת היא הידיעה שאנו עומדים לנוכח  

מע את קול ה'אתה'. ענווה אין פירושה לחשוב את עצמך  גדולה. ענווה היא שפה שבה ה'אני' שלי שותק כדי שאש 
 פחוּת, אלא לחשוב על עצמך פחוֹת. 

תדאג שכולם ידעו'. אבל ענוות    - בבני אדם מפעם צורך עז בהכרה. עם השנים התחלנו להאמין ש'אם יש לך את זה  
כחות המכירה אותנו,  אמת לא זקוקה לכך. ענוות אמת נובעת מהאמונה כי מתחת לפני השטח של העולם ישנה נו 

אוהבת אותנו ומשגיחה על כל מעשינו. זו הידיעה שאנו ממלאים תפקיד בתוכנית הגדולה מאיתנו עשרת מונים.  
 ענווה כזו היא מקור עוצמה אדיר. כי כאשר איננו חושבים כל כך על ה'אני', איננו נפגעים מדברי ביקורת או זלזול.  

 . אין זו המעטה בערך עצמך, אלא פשוט הכרה בערכם של אחרים.  זו לא סתם מידה טובה, זו תפיסת מציאות 
 כך פעל משה רבנו. עניו הוא מי שלא חושב על עצמו, פשוט כי יש לו תמיד דברים חשובים יותר לחשוב עליהם". 

 

 נר זיכרון 

 
 

 תשמ"טסיון ט"ז  -ז"ל  אלירז מרזל
 

 תשס"חסיון  ט"ז -ז"ל  סלמה אלכסנדרוב
 

 
 

 

 שהשמחה במעונם 
 טוב  - מזל 

 

 לשולמית ואסף לוי, לג'ודי פולסטר ולכל המשפחה להולדת הבן, הנכד. 
 

 לחדוה ולאבי בוכהלטר ולכל המשפחה לנשואי הבן שניר עם עינת. 
 

 ולך ולכל המשפחה להולדת הנכד, בן לעמיחי ובשמת. - וברוך שטיין ליפה  
 

   ולכל המשפחה להולדת הנכד, בן לאורטל וכפיר.   לנירה ובני ריטמן 
 

 לנורה ושמעון דיגורקר ולכל המשפחה להולדת הנכד, בן לגולן ואלישבע. 
 

 

 
 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 

 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל. 073-2341234או לטל' 
 
 

 זמני  שבת 
 

 19:12       הדלקת נרות

 

 19:32       מנחה וקבלת שבת 

 

 08:30        שחרית

 

  20:25       השבת צאת 
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 פינת ההלכה 
 

 

 ..."?כנסתהשלא בבית במניין המתקיים  ,"מגן אבות"ניתן לומר את תפילת ליל שבת, בהאם "
 

מכמה בחינות ובין השאר גם בתחומים ההלכתיים. הפעם ומעוררת שאלות רבות, מאתגרת  רונה"ותקופת "הק
 שנידונה בהקשר לתפילות שהן מחוץ לבית הכנסת."ברכת מעין שבע" אמירת סוגית שאלת אני מבקש לעסוק ב

 

שיש בה  כעין חזרת הש"ץ,תקנו חכמים שהחזן יאמר אחרי תפילת ערבית של שבת ברכה 'מעין שבע', והיא  .א
 תמצית של כל שבע הברכות שאומרים בתפילת שבת. 

לה, וחששו שמא בעבר בתי הכנסת היו בשדה, והיתה סכנה לאדם יחיד לחזור מהם לביתו בלי: טעם התקנה .ב
יהיה מי שיאחר ויסיים את תפילתו אחר הציבור ויחזור לביתו לבדו ויסתכן. לפיכך תקנו שהחזן יאמר ברכה 
'מעין שבע', ועל ידי כך תתארך שהיית הקהל בבית הכנסת, ובינתיים יספיקו המאחרים לסיים את תפילתם 

כברכה ששליח ציבור  )כד ע"ב(אגב במסכת שבת ברכה זו הוזכרה לראשונה כבדרך   .ויחזרו לביתם עם כל הקהל
אין צורך בחזרת הש"ץ בתפילת ערבית אבל התלמוד אומר, שחכמים תקנו אומרה לאחר תפילת הלחש. אמנם,  

"סכנה = מזיקים, שלא היו בתי כנסיות  וכך מסביר רש"י את אותה סכנה:  חזרת ש"ץ מקוצרת משום "סכנה".  
שלהן בישוב, וכל שאר לילי החול היו עסוקין במלאכתן, ובגמרן מלאכתן מתפללין ערבית בביתן, ולא היו באין 
בבית הכנסת, אבל לילי שבת באין בבית הכנסת, וחשו שיש שאין ממהרין לבא ושוהין לאחר תפלה, לכך האריכו 

של הברכה לעכב את הציבור בבית הכנסת  על מנת שאחרון המתפללים,  תפלת הצבור". לדבריו, תפקידה
המאריך בתפילתו לא יישאר  בדד בבית הכנסת. הסיבה לכך היתה משום, שבתי הכנסת היו ממוקמים מחוץ 

ם רגילי  ,ואף שכבר יותר מאלף שנה)הלכות תפילה ונשיאת כפים ט,יא(.  ליישוב, וחששו ממזיקים. בדומה לכך פסק הרמב"ם  
אומר החזן אחר תפילה שבלחש בית כנסת לבנות את בתי הכנסת בתוך העיר, התקנה נשארה במקומה, ובכל 

 ברכה 'מעין שבע'. 

אין אומרים אותה, כיוון שהתקנה נתקנה , כגון בבית חתן או אבל, אם התאסף מניין להתפלל בבית פרטיאבל  .ג
דליכא בבית חתנים ואבלים ברכה מעין שבע מרים וכך פוסק השולחן ערוך להלכה: "אין או לבית כנסת בלבד

 .  )שו"ע רסח, י( דמאחרין לבא שיהיו ניזוקין". טעמא ]= אין הטעם[ 

, שאף שחכמי התלמוד אמרו את הטעם הנזכר, מכל מקום כוונו בתקנתם על על פי הקבלהיש אומרים אמנם  .ד
התקנה אינה תלויה דווקא בבית ת. ולכן דרך הסוד, שיש צורך לעשות בשבת כעין חזרת הש"ץ בתפילת ערבי

, כה"ח רסח, וכך פוסק הבן איש חיצריך החזן לומר ברכה 'מעין שבע' ) הכנסת, אלא בכל מקום שיש בו מניין,
אבל שאר הפוסקים כתבו כדעה הראשונה, שאין לומר ברכה 'מעין   וכן נוהגים הרגילים לנהוג על פי הקבלה.נ(.  

ורק בירושלים, עיר הקודש, אומרים גם במניין שאינו קבוע ברכה 'מעין שבע',   מניין קבוע.שבע' במקום שאין בו  
 . מפני שכל העיר נחשבת כבית כנסת

 
אולם מה יהיה הדין אם מדובר במנייני רחוב עראיים. הט"ז הרחיב  מי שמתפלל ביחידות לא יאמר ברכה זו. .ה

ין בבית ואינם הולכים לבהכ"נ ... ומ"מ יין לפרקים במנאותן שמתפללנקודה זו וכך כתב: "...ונראה כל שכן 
ה דומה לבית כנסת וכמו שרגילים לעשות בירידים זה הואותן שקובעים מקום להתפלל על איזה ימים נראה ד

ין, שמתפללים בבית ואינו קבוע  ברכת "מעין שבע". יקבוע ואומרים שם ברכה זו". לדעת הט"ז אין אומרים במנ
סבר הט"ז )שלוש פעמים ביום( ו מתקבצים אנשים,  והיו מארגנים מנין למשך תקופת היריד אולם, בירידים שהי

מחוץ לבית ששם ברכה זו תיאמר. מצד שני, מנין של ליל שבת  )גם אם מתפללים באותו מקום שלוש תפילות( 
ברורה במשנה    הכנסת ללא רצף של כמה ימים נראה, שאין לומר שם ברכת "מעין שבע". דבריו של הט"ז נפסקו

   . )שם ס"ק כד( 

 

א"ר ומ"ב היש פוסקים שכתבו )  מספר ימים  במקום מסויםאם קבעו להתפלל    מניין קבוע בבית עם ספר תורה: . ו
לדעת הרב משה    .. אבל אם אין שם ס"ת, אין אומריםאומרים ברכה 'מעין שבע'  -אם יש שם ס"ת  ש  (רסח, כד

כל ליל שאם מתפללים במקום אחד  בקביעות המניין.אין הדבר תלוי בס"ת אלא  (ח"ד סט, ג או"ח)אג"מ, פיינשטיין 
, נחשב מניין קבוע ואומרים 'מעין שבע'. וכן משמע מעוד אחרונים שלא הזכיר ס"ת כתנאי לקביעות המניין. שבת

קבוע, אפשר לצרף את ונראה שבכל מצב שיש ספק, או מפני שיש בזה מחלוקת או שיש ספק אם המניין נחשב 
 . עת המקובלים ולומר 'מעין שבע'ד

לומר ברכת "מעין שבע" להם  , אין  המתפללים יחיד או המתפללים במניין המתארגן בשכונות ובחצרות :לסיכום
באה לידי ביטוי, בין של המניין והכמיהה לשוב לבית הכנסת, העראיות דומה ש שתוקנה דווקא בבית הכנסת.

 (המקביל למניין בבית הכנסת)עם זאת, מאחר ובשלוחות, מניין השבת גם באי אמירת הנוסח הזה. השאר, 
מניין זה  .ד .עם ספר תורה ג.מבנה קבע.  ב.מניין קבוע.  א.: מתקיים כעת במבנה חדר האוכל בתנאים הבאים

. עם כל הרצון לשוב לבית הכנסת למניין אחד, בשלב זה לא נראה באופק מועד הפעמים ברציפות    3כבר התקיים  
נראה, לענ"ד,    , )דעת הא"ר, האג"מ, הט"ז, ועוד(  שהוזכרו לעילפוסקי ההלכה    לאור כל דעותו  ,ביטולו של מניין מקביל זה
)אך ש לומר את מגן אבות בברכה גם במניין זה בחדר האוכל החל מהשבת הקרובה, ילהורות לאור כל הנ"ל ש

 אין לאומרו למתפלל יחידי או למתפלל במניינים אחרים(. 
 

 יהי רצון שנשוב במהרה להשמיע את קול תפילתנו בציבור, כאיש אחד בלב אחד, בבית הכנסת הקבוע שלנו. 

 . שבת שלום, מיכאל 
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 מועדת בית הכנסת
 

לאחר חג השבועות ולאחר החזרה לבית הכנסת במספר מתפללים קצת יותר גדול אולם עדיין 
 .מאוד מוגבל ברצוני להעביר מספר דברים אליכם למען המשך הסדר הטוב וההתנהלות הנכונה

 

ולחברים וחברות נוספים מחוץ לוועדה , ברצוני להודות מקרב לב לכלל חברי הועדה  בראשית דברי
 .שסייעו רבות בתקופה האחרונה עם היפתח בית הכנסת 

 

ברצוני להודות לכל מעבירי השיעורים בחג ולכל בעלי הקריאה והתפילה שסייעו לנו רבות במימוש 
  .המורכבהלו"ז 

 

ים בתקופה הקרובה כנראה שנאלץ להיות עדיין מוגבלים מאוד בכל הקשור למספר המתפלל
 .ועל כן אנו מפעילים מניין נוסף בחדר האוכלבבית הכנסת , 

 

בהזדמנות זו ברצוני להודות מקרב לב לדוד גלעד שלקח על עצמו לארגן ולסדר את חדר האוכל 
 .בהמשך בעז"ה ושיבואו עלינו היולקראת התפילות בכל אחת מהשבתות ש

 

 .ריאות בתורה ולחזנותועדת בית הכנסת זקוקה להיענות מצד הציבור בכל הנוגע לק
 ( ולדיויד בנושא הקריאה בתורהאני מבקש מכל חבר שיכול לקחת זאת על עצמו שיפנה לאילן )

 .(בנושא החזנות)
 

להבין כי המניין הנוסף נועד כדי ליצור איזון מול מספר המתפללים בבית הכנסת בקש מכולם א
 מתוך הבנה לעניין זה ו לחדר האוכלולהבא כי חברים וחברות יעבר זו  שבתמכבר אבקש  ולכן 

 .מאיתנו להתרוצץ ולבקש חיזוק למניין  וללא צורך
 

 כי לא קיימת כל הנחייה בדבר. מבירור שערכנו התברר בנוגע לעניין שהות הילדים בבית הכנסת
 .הימנעות מהבאת ילדים לבית הכנסת

 .ילדיהם לבית הכנסת, החל מהשבת הנוכחית יכולים חברים להביא את ועל כן 
 וישגיחו ביתר שאת על ילדיהם יחד עם זאת נבקש מכל ההורים היקרים שיגלו רגישות

ובמיוחד לאור העובדה שהנושא הינו רגיש מאוד בקרב החברים והחברות  בימים אילו  במיוחד
 . שנמצאים ברמת רגישות בריאותית גבוהה

 

ר או חברה המקיימים אירוע בבית הכנסת , חבבכל הנוגע לאירועים המתקיימים בבית הכנסת
 .בכל הקשור להבאת מתפללים לבית הכנסת, קודמיםהינם זכות החבר או החברה , בשבת

 

, נבקש מחברים שאינם קשורים ישירות לאירוע שיעברו למניין בחדר האוכל כדי לאפשר  בשבת שכזו 
 .  ר איזון בין שני המניינים את קיום האירוע בבית הכנסת מבחינת מספר המתפללים ובכך ניצו

 

ובמידה במידה ואחת מהנשים שכחה מסכה ניתן לפנות לנורה ולבקש מסכה  ,בנושא המסכות
 . וחסר לאחד הגברים הוא יכול לפנות לדיויד

 

 . המפות כובסו וכל הטליתות של בית הכנסת כובסו   , בוצע ניקוי יסודי בבית המדרש לקראת חג השבועות  
 

ברצוני להודות לנירה ריטמן שדאגה באופן אישי על כיבוס המפות והטליתות ולחברות    , בהזדמנות זו 
 . שהתנדבו לסייע לה בעניין הניקיון 

 

, כי יקפידו לא להוציא ספרים מחוץ לבית המדרש אבקש מכל המשתמשים בבית המדרש
 . ו את הרבאולם במידה וחבר או חברה מעוניינים להוציא ספר ניתן ליידע אותי א

 והנעלה ידאג לסדר אחריו וכמובן לא ישאיר ביגודשכל אחד יגלה אחריות אישית ו , כמו כן 
  .המדרשבבית 

 

  .אבי שכטר - בברכת שבת שלום     
 

  

  

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

בבית מדרש 17:45תתקיים בשעה   
 

 נשים מוזמנות. 
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 מועדת תרבות
 

 מוזמנים לשריין לעצמכם את שני התאריכים הבאים:
 

   שרית זיסוביץ על מלחמת  מפגש עםבבית דורות  20:00בשעה  (,7.6) , ט"ו בסיון יום ראשון  
 דרך השירים והמנגינות שנכתבו באותם ימים. "ששת הימים" 
 

 בו נציין גם את יום ההולדת חג המשק חגיגי במיוחד  17:00בשעה  (,17.6) כ"ה סיון  ,יום רביעי 
 פרטים בהמשך... יהיה שמח!  של שלוחות.  

 

 *יש להגיע עם מסכות לכל אירועי התרבות המפורסמים.
 

 לשאלות ובירורים מוזמנים לפנות אלינו בשמחה, אורה והודיה.  
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 מהספרייה
 

 ספרים חדשים על המדף
 

"נערות המגרש" המספר על אהבה סיפרה של אמונה מועלם!  דבראש "מצעד הספרים" עומ
 הספר נכתב על ידה, במסגרת חוג לכתיבה יוצרת, בביה"ס שק"ד. גדולה של בנות לכדור רגל.

 בעבר קיבלתי ספרים שכתבו בנות ובן משלוחות ומשלפים. 
 כוח!!יש לציין שהספרים נקראים בשקיקה רבה! יישר 

 

 מבוגרים
 

 תרין יוזקהסוד / 
 

 שלוש משאלות / ליאן מוריאטי
 

 הבציר האבוד / אן מא
 

 ן היגינסבמחשבה שניה / קריסטי
 

 סטרוםלה, ביורג רוסלנדאנדרס /  8תא 
 

 הערעור האחרון / ליעד שורש ויובל בשן
 

 וערנ
 

 רומן גרפי / מישל קישקה ,פלאפל עם חריף
 

 "ג' פלאסיו/ ר ציפור לבנה
 

 / מיכאל אבס (10) שומשחקי ביל
 

 המבחן של מארי אן, קומיקס / ריינה טלגמאייר
 

 ס / איסבל סנצ'סניטיבן הוקסס' קטנים גדולים, 
 

 עמית-פדר-( / גלילה רון76מנהרת הזמן )
 

 ילדים 
 הנסיכה שלבשה שקית נייר / רוברט מאנץ

 

 האנה דוידסון /( 1-3ממלכת חדי הקרן )
 

 וקופסת העוגיות / ניקולה אוברןהארנב, החושך 
 

 ( / הארייט מונקסטר7ן )ואיזידורה מ
 

 ש / רינת הופרווני, רוני חיש וחרס' סיפ
  אורה. -שבת שלום            ועוד....

 
 
 

 מהמרפאה
 

 7-12.6 - שעות פתיחת המרפאה השבוע
 

 חגית ו. - שבת שלום            
  

 
 בדיקות דם

קבלת קהל 
 אחיות

 קבלת רופא
 קבלת קהל

 מזכירה
 טיפת חלב

 10:00-11:00  12:00 - 10:00 8:15 - 7:30 א'
 בתיאום עם

 אורה

  8:00-9:00 11:30-14:00 14:00 - 10:00  ב'

    12:30 - 10:00 7:00-7:45 ג'

 ד'
7:30 - 8:15 

12:30 - 10:00 
 13:30-17:00 

13:30-16:30   

 8:15 - 7:30 ה'
11:30-12:30 
14:00-15:00 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00   8:30-12:30  ו'
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 מגיל הרך
 

 עם חגיגה משמחת של פתיחת המעון החדש.  2019התחלנו את שנת הלימודים בספטמבר 
 

נרקמו שיתופי פעולה בין הגנים לקהילה, ולענפים השונים. ברור שעוד עבודה רבה לפנינו, אך אנו  
סללנו דרך טובה לשיתוף פעולה פורה. כמובן שהיו ועדיין קיימים אתגרים של המערכת פנימה,  בהחלט  

אך התחושה הכללית היא שתהליך יצירת הקשר והאמון בין המערכת להורים ולקהילה קורמת עור  
רי בחצי השנה הראשונה,  י וגידים. בהזדמנות זו אני שמחה לבשר כי בבקרה על הדו"ח התמח 

 ביעדיה. כמובן, יש עוד שלבי התייעלות ואנו ממשיכים בכל הכוח צעדים אלו. המערכת עומדת  
 

ואז הגיע אלינו משבר הקורונה. כולכם ראיתם את החדשות ואת הידיעות הסותרות, ולצערי חווינו 
גים, קבלת החלטות יכולנו את אבדן הסמכות הניהולית של האירוע ברמה המדינית, בלבול המנה

 של הרגע האחרון ללא אסטרטגיית יציאה ברורה בחינוך. לא ברורות, שינויים 
 התנהלות זו מצליחה לבלבל גם אותנו וקיים קושי רב לשקף ולשדר מה קורה. 

הגנים נסגרו לפתע והייתה זו תקופה מאתגרת בה העובדות שמרו על קשר עם ההורים מתוך 
 ההבנה של חשיבות בשמירת הקשר. 

דאגה למכירת החמץ מהגנים לפני פסח ולעזור לסגור את הגנים שמחה מאוד שהנהלה פעילה 
 לתקופה ממושכת.

 

בשעה טובה ומוצלחת, למרות ההתראה של הרגע האחרון, המדינה החליטה על פתיחה מחודשת 
הנחיות  של הגנים. בימי ההיערכות התגייסו אנשים רבים על מנת שהמערכת תוכל להיפתח לפי

 הממשלה ובזמן. 
 ה, זיו וצוות הנוי, אברהם ביאלה, 'לאנשי השרות מהקהילה שליוו אותנו, אברמל תודתי נתונה

בני ריטמן, צוות חדר האוכל ועוד רבים וטובים, להורים וכמובן לצוות  אבי בוכהלטר, שלמה שרגא, 
 החינוכי שהגיע והתגייס בהתראה כה קצרה. 

רחבה, נציגות ההורים, ההרך  בהזדמנות זו חשוב לי להודות להנהלה פעילה, הנהלת חינוך גיל
מש"א, מנהל הקהילה ומזכירת פנים שנותנים מענה לאורך כל הדרך. זו שעתה היפה של הקהילה 

אם  גם   - וחזי ליפשיץ   " קיץ בקיבוץ "בה כולם התגייסו לקראת מענה קהילתי, החינוך החברתי, 
על חוסן קהילתי ברגע האחרון לא היה בו צורך לאור ההנחיות שהשתנו. התגייסות זו מצביעה 

 שהולך ומתרחב ומבסס קהילה חזקה ובריאה. 
 

לחשיבה על המשך הקשר ושיתוף  + 60בנוסף, אנו מקיימים חשיבה משותפת יחד עם ועדת 
 רתי שיגיע אלינו. יפעולה רב דורי באופן יצירתי ומברכת על כל רעיון יצ

 

לבשר כי לאחר שהילדים ישבו    המשבר הנוכחי מזמן לנו אתגרים רבים אך גם הזדמנויות. שמחה 
בבית תחת הגבלות רבות, הקליטה והחזרה למערכת נעימה ורגועה. חלק מההנחיות מחייבות  

עבודה בקבוצות קטנות וכיום מתחדדים עוד יותר יתרונותיו של מודל החינוך הקיבוצי, במיוחד בנושא  
מהנחיות  גרים רבים, התקינה שסייע בקליטה ובפתיחה של המערכת בזמן. לצד זה, קיימים את 

סותרות ומשתנות שצריך ללמוד ולהטמיע ולא פעם גם התנגשות בין הנחיות בריאותיות לבין 
 דורי, במיוחד בזמן משבר. -הידע החינוכי ועד אתגר כיצד לשמור על הקשר הרב

 

ולכן, שמחה לבשר כי נירה פולמן נבחרה ללוות ולהדריך חינוכית, מערכתית ופדגוגית את מערכת 
נירה קיבלנו המלצות רבות וחמות. נירה מגיעה אלינו עם ניסיון מקצועי רב בליווי  על גיל הרך. ה

ובהדרכת הורים. אני בטוחה  ,רך בקיבוצים, חלקן בעמק שלנוהייעוץ והדרכה למערכות חינוך גיל 
לנו בתהליכים רבים הנדרשים כיום במערכת, במיוחד לאור האתגרים ששגרת הקורונה שתסייע  

 תה, ונבנה יחד את המשך התמקצעות המערכת. מביאה אי
 

 יוסי בוריס, מנהל הקהילה וממלא מקום  \.בתקופה הקרובה חלים עוד מספר שינויים בגיל הרך
 יו"ר חינוך גיל הרך מסיים את תפקידו. יוסי ליווה והדריך מרגע כניסתי לתפקיד, 

 תודה רבה על כל התמיכה, הפירגון, על חשיבה משותפת, מקצועיות ומסירות אין קץ. 
  תודה רבה על תקופה נפלאה! 

 

 באותה נשימה, אברך את צביקה וקסמן שנכנס לתפקיד, הצלחה רבה, עשייה פורייה. 
 בטוחה שיחד נמשיך להצעיד קדימה את מערכת הגיל הרך בשלוחות!

 

   .יעל -שבת שלום בברכת      
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 ממשאבי אנוש
 

 תאום תורים לפדיקור ומספרה
 

 וחיובים לפדיקור ומספרה.יהודית וייס ביקשה לסיים תפקידה בניהול תורים 
 

 תודה רבה ליהודית על עבודתה המסורה בתחום זה לאורך השנים!
 

 .2020אנו מחפשים חבר/ה שיוכל להחליף את יהודית בתפקיד עד לסוף שנת 
 התפקיד תמורת תגמול סמלי, מתאים לפנסיונרים.

 

 .054-6746099או לצביקה  052-7710112למעוניינים ניתן לפנות לרננה 
 

 לקיבוץ שלוחות דרוש/ה: רכז/ת לוועדת צמיחה דמוגרפית )צמ"ד(
 

 לאור החלטתו של עמנואל צייגר לסיים תפקידו כרכז הועדה, להלן מכרז לתפקיד: 
 תודה רבה לעמנואל על פעילותו החיובית והנמרצת בריכוז הועדה!  - בהזדמנות זו

 

 תפקידים עיקריים
 .איתור משפחות לקליטה 
 הקליטה כפי שנקבעה במוסדות הקיבוץ.  ניהול מדיניות 
 סיוע ביצירת אוירה מקבלת ומעודדת קליטה. 
 .ליווי משפחות הנמצאות בתהליך הקליטה עד קבלתן לחברות 
  .קשר ויכולת שיתוף פעולה עם מוסדות הקיבוץ לקידום הקליטה 

 

 דרישות התפקיד: 
 בעל/ת מוטיבציה, חזון ודבקות במטרה.  
 ויוזמה לקידום נושא הקליטה בשלוחות.רצון  
 יכולת קבלת החלטות ע"פ קריטריונים מוסכמים. 
 הכרת נוהל הקליטה ויכולת ביצוע של הנהלים וההחלטות אותן מתווה הנוהל. 
 יכולת ארגון, הפעלה ועבודת צוות, אמפתיה ויחסי אנוש טובים.  
 מעורבות וזמינות לתפקיד. 
 

 הרכב הוועדה:
 צמ"דרכז/ת 

 מזכירת פנים
 נציג ועדת חברים

 נציגי ציבור  4
 

 שנים 3משך קדנציה: 
 

 masha@shluhot.comמש"א בדוא"ל:  -למעוניינים ניתן לפנות לרננה
 .19.6.2020עד לתאריך  052-7710112 -או בטלפון 
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 משולחנו של מנהל הקהילה היוצא
 

 .אש"ח 250-חריגה של כ יוסי הציג את תוצאות הרבעון, - 2020דו"ח ביצוע רבעון ראשון 
יעוץ, בריאות השן, ועדת בנים,  - ברבעון רואים מגמות ויש לטפל היום בסעיפי ההוצאה הבאים

כאמור במסגרת החפיפה, צביקה ו. )מנהל הקהילה  .בניין, ענף הבגד, נגריה, פינת חי והנוי 
 ילויות על מנת לצמצמם הוצאות. הנכנס, ואנוכי( נפגשנו עם רוב מנהלי הפע

עומדת ( המערכת 02/2020עד  09/2019שנה ) 1/2 -בדו"ח התמחירי ל - הגיל הרךעם זאת 
כללה עדכון התעריפים ועמידה בתקציב  ףאזכיר כי התוכנית לשנת תש" בכבוד ביעד התקציבי.

  ₪/ שנתי(. 120,000ללא חריגה. תוכנית זו לקחה בחשבון את תמיכת הקיבוץ )
ח האדם, שליטה ובקרה על וודות ליעל )מרכזת גיל הרך( ההנהלה והצוות, העמידה בתקני כה

מערכת זו שתתמיד ותשאף ל מון במערכת ובע"ה אני מאחל תוצרים ומגדילים את הא תכנון, מניבים 
 להיות מערכת מצוינת ומובילה בעמק המעיינות! 

שנה  1/2 -גם כאן בבקרה המתקיימת מידי חודש, הדו"ח התמחירי מצביע כי ב -החינוך החברתי 
  2019אזכיר כי באביב    בתוכנית, שאפו!   ת מערכת החינוך החברתי עומד (  02/2020עד    09/2019) 

הסתיים תהליך קהילתי משמעותי, שהוביל חננאל יחד עם סימונה )ממכון פירם( והנהלת החינוך החברתי,  
ההורים ולעדכן    מתאים לנו. כאמור לקראת שנת תשפ"א עלינו למשב את המערכת מול והוחלט על מודל ה 

 בזמן.   ך אנא הירשמו על מנת שנוכל להיער   , הורים יקרים במידת הצורך.  
 

 ךעד אז יש להיער .על מועד הפתיחה תצא הודעה מסודרת לציבור - 2020פתיחת עונת הבריכה 
ג'ודי פ. צביקה ו.    -   דון על שעות הפתיחה )חברי הצוות להנפקת כרטיסים חדשים. נרענן את הצוות שי

 פרידה ר. חיים פ. וג'ודי ש. נציגי ציבור מהנהלת קהילה(. 
 

( 31/05)רישמית  סייםיוסי בוריס )טירת צבי( . בימים אלה הסתימה לה "החפיפה" - העברת מקל
 השנים האחרונות וצביקה וקסמן )שלוחות( מחליף אותי.  7.5 - את תפקידו כמנהל קהילה ב

 הה של הנהלת הקהילה התכנסו מנהלי הפעילויות בעבר ובהווה, יחד הודו ליוסי על העשייבישיב
 .החדש בתפקידווהשותפות לדרך, ובירכו את צביקה בהצלחה 

 

לכם חברי ותושבי שלוחות  לקב"ה שפתח לי את השער לעבוד בקהילתכם. תודה - בנימה אישית
פגשתי קהילה מיוחדת עם חוסן קהילתי, לכידות חברתית  .רת הטובהכ על - אודה - היקרים

 . על האמון שנתתם בי - תודהוערבות הדדית גבוהים, פגשנו את זה בגדול... בקורונה. 
 שבת שלום, יוסי בוריס.    

 
 לחברי קהילת שלוחות

 

 תוכם ניהלתי את הרפת ים ברפת שמשנ 27בימים אלו אני נכנס לתפקיד ניהול הקהילה לאחר 
 שנים. 13

יה ובניה בקהילת שלוחות עש ,לבראשית דברי אני רוצה להודות ליוסי על שבע שנים של ניהו
 מתחדש.והצעדת שלוחות ביד בטוחה ומוצקה מקיבוץ שיתופי לקיבוץ 

 

אך תוך ידיעה ברורה ומוצקה שהרפת תמשיך להתנהל  ,ברגשות מעורבים באת הרפת אני עוז
לצד  ,ותיק ומנוסה ,ב מאוד להצלחת הרפתימחו ,היות והצוות בנוי טוב ,בצורה טובה ומקצועית

 מנהל טוב ומקצועי שנבחר בתהליך מסודר ומקצועי בהובלתה של רננה.
 . שנה ואף ניהל את הרפת מספר שנים  13-לבוע כ עלה גברפת מ  לבוע עבדיהודה לדרמן ממעלה ג 

שהגיע  מאזו  ,ומכיר היטב גם את כל התהליכים שעוברת הרפת הישראלית רפתן טוב ומנוסה  
 ים.התחיל לשחות כמו דג במ

אני עוזב את הרפת ונכנס לניהול הקהילה עם האמרה מפרקי אבות "לא עליך המלאכה לגמור 
 ."טל ממנהולא אתה בן חורין ליב

אני עברתי עם יוסי חפיפה מסודרת ונפגשנו עם מנהלי הפעילויות השונים של הקהילה על מנת 
 שאבין על קצה המזלג את ההתנהלות מולם.

 חמי מאחדות ישראל. החשב,  ה תקציבית מסודרת עם  אני עובר בימים אלו חפיפ   , בנוסף 
הליכים שיוסי והנהלת  תנהל בצורה מסודרת ונמשיך לצמוח ולהתקדם בת ביחד נ מאחל לשלוחות ש 

רוצה גם להודות למנהלי הענפים והפעילויות על עבודתם המסורה לאורך השנים    . הקהילה החלו 
 . וצמיחה כלכלית ודמוגרפית שגשוג    , להמשך שיתוף פעולה פורה בע"ה  מקווה  ו 
 

 . ימי העבודה שלי יהיו כמו של יוסי א' ב' ג' ה'
 .kehila@shluhot.com:מייל ,0546746099טלפון  - וקסמן  ביקהצ        
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שולחנה של מזכירת הפניםמ  
 

חג בו זכינו וכהשנה ייזכר אצל רבים כחג היציאה )הזהירה( מהגבלות הקורונה  חג השבועות
שבועות תש"ף ייזכר לקיים תפילה בתוך בית הכנסת, המקושט כמיטב המסורת בשיבולים ובירק. 

ייזכר   -האוכל למרות שזה לא ראש השנה, ובמיוחד בשבילי -חג בו התקיימו תפילות גם בחדרכ
 כחג בו נולד לי נכד! 

 

קוראים בתורה ל ,בעלי התפילהכנסת, ל-גדולה והערכה רבה לגבאים ולחברי ועדת ביתתודה 
 ובמגילה, למתפללים בשני המוקדים, ולמעבירי השעורים. 

 

ין אחד בתוך  יה של תפילה משמעותית ועמוקה, במהרה בימנו במנמאחלת לכולנו המשך חוויאני 
 בית הכנסת, כמובן בבריאות איתנה. 

 
, במטרה להציג התושביםמשפחות  עם התקיימה פגישת התנעהביום שלישי  - כאן בונים שכונה

 את מסלול הקבלה לחברות מלאה ואת תהליך ההצטרפות לפרויקט הבניה.בפניהם 
 

, על כל המשתמע מכך הסברנו את תהליך ההצטרפות לחברותעמנואל, יוסי קנר ואני 
ל החברה הכלכלית "נכמ -הסבר על הצטרפות לפרויקט הבניה מפי דעאל לוי  שמעו והמשתתפים

דיתי הרפז, מנהלת מחלקת ישובים באגף הרחבות.  רכזת פרויקט -נוימן -)החכ"ל( ואסנת כהן
 צמיחה, ייצגה את המועצה במפגש. 

 

שחולק  משפחות. מי שנבצר ממנו להשתתף קיבל את החומר הכתוב 16ל השתתפו נציגים ש
 , והמצגות נשלחו לכל התושבים במייל. ערבבסוף ה

 

. בהשתתפות עו"ד רז אייזן ועו"ד נעמה גרשון לתושבים, תתקיים התכנסות נוספתבעוד שבועיים, 
במסגרת ההצטרפות   עליהם יהיה צריך לחתום, על ההסכמים השונים  יעברו    במפגש זה, עורכי הדין

 מבעוד מועד.  ההסכמים יישלחו לתושבים במייל על מנת שיוכלו להכין שאלות למפגשלחברות.  
 

 חברים המעוניינים לקבל את המצגות למייל מוזמנים לפנות אלי.
 

 בהצלחה לכולנו!
 

צוינה בישיבת הנהלת קהילה בתחילת השבוע. העברת השרביט מיוסי בוריס לצביקה וקסמן 
לקראת הישיבה התקיים אירוע פרידה ממעגל המנהלים ומרכזי הועדות שעבדו עם יוסי במסגרת 

תפקידם. אנו מודים ליוסי על העבודה המסורה והמקצועית, מאחלים לצביקה וקסמן הצלחה 
  לשלוחות המשך הצמחת מנהיגות פנימית! בתפקידו החדש ומאחלים

 
קצת שונה מהפסוק שבפרשתנו,  -נם י זכרנו את האבטיחים ואת התירס אשר נאכל בשלוחות ח 

"שפע ושגשוג" שפינקו את הציבור באבטיחים טעימים  עובדי תודה רבה לובכל זאת התאים... 
פינקו אותנו השבוע ו ואף דאגו להביא עוד כדי לדאוג שכולנו נקבל אבטיח לחג לקראת שבועות,

 מתוק מהשדה. -בתירס מתוקגד"ש העובדי 
 

 . נדחתה 3.6-ב שתוכננה להתקיים  חבריםהאסיפת 
 .לאסיפה, יפורסמו בנפרד על לוח המודעות, ב"מקומי" וב"קהילנט"וסדר יום מועד חדש 

 

 ג'ודי.-שבת שלום                         
 
 
 

 
 

  שלום -שבת 
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  שלום רב,
 

 ת האיתורם צווש נמן ביאיר ריי מדווח - לתנועה הבאל מזכ"ה -קול קורא 
מינתה  תור המזכ"ל הבאאי ך לצור. 2021 קיץיה בקדנצעתיד לסיים  מזכ"ל הקבה"ד -י פורת יתאמ

(,  יבנה) עמית חפץ(, ט"צ)  מלכה פווהנמן )לביא(, ייאיר רי : שחברים בו צוות איתורהמזכירות המורחבת 
עצמם  הרואים  חברות וחברים בקיבוץ הדתישמזמין "קול קורא"  אנו מפרסמים  )מזכ"פ(. רותם שכטר

ך זמין באתר האינטרנט של הקבה"ד סמהמותם. הציג מועמדול תורלפנות לצוות האי ,ידימים לתפקמתא
 פעיל לה נובכוונת. 1.7.2020תמוז, בט'  הוא אחרון להגשת המועמדותהמועד ה ובמזכירויות הקיבוצים. 

  לקיבוצים  בכדי לתת ת.בו השתמשנו בקדנציות קודמושופתוח יותר מזה  ,איתור שונה במעט מנגנון פעםה
מועמדים   2-3על ץ אנו נמלי, להתרשם מהמועמדיר והכל ההזדמנותבחירה, וה מעורבות רבה יותר בהליך

פגשו עם מזכירויות הקיבוצים  יייעו לשלב זה, גישמועמדים תם . אוו וייבחנונמבין ההצעות שיגיעו לשולחנ
ר למועמד מזמו"ר באשש יוכל הקיבוץ להנחות את נציגיו בחר המפגכך שלא ,(וםשניז אזוריים )במפגשים

רתיע מועמדים מלהציג עצמם  עשוי להמנגנון שלכך שחלק מהציבור יחוש כי זהו  ם  אנו ערי  דף על ידם.המוע
 וכי בחלוף הזמן השיטה תוטמע ותתקבל. ,סבורים כי האינטרס הציבורי גובר על חשש זהלתפקיד, אך 

 
 צב חדשהונת מתמ -המפה הפוליטית 

ק המאבמאזן כוחות חדש.  , לפתע יש ממשלה ו כרוניולחוסר ודאות פוליטי  לממשלת מעבר  התרגלנו  אחר ש
עות התיישבות תנו, נושל עולהלפ הקמה'אימון 'ן מעיסימן קטן ו משמש ,(להלן) רונהפיצויי הקובנושא 

ואפשר גם   , וקיבוץ ודות שיתופיותגא, בנושאי חקלאות, התיישבות, תוליטיבזירה הפ  מרחב הכפריוה
שר   בןוכמהוא מרכזי הכלי ה. במערכה זו כלים חדשים  ו שיעמדו לנתקווה זהירה לנו יש . נוספים בנושאים
נקודתית מהאגף  תמיכה    לוב, בשילגוש כח" מ  ציונות דתית(המחלקם  נוספים )  ושריםח"כים  גם  , אך  חקלאות

זרה של גטב בך להיערך הינצטר, קלאית הישירהגזרה הח בלמרות שיפור  , עדיין . של ח"כים מימינה
 .  ים נציגי החרדיםה מופקדשעליוהבניה,   שיכוןתכנון, ה, הותהקרקע

 
 רי הקיבוציםפינת חב - פיצוי עקב הקורונה

  ( ₪ מיליארד 6בסך כולל  מענקים) כנית החדשהותוה ,ונהויי קורפיצשל  לקראת הפעימה הרביעית
ואפליית של הדרת  פעה המקוממתדתם, נתקלנו שוב בתומעסיקים להשיב עובדים לעבועידוד  התשמטר

שלנו ה  חריפמחאה  והתנגדות  הפיות.  ת שיתויחד עם קבוצה נכבדה של חברי אגודופעם  ה,  חברי הקיבוצים
)ימינה(  סמוטריץ'בין הייתר ע"י ח"כ עדת הכספים, ובו  ן שוסטר וכןשר החקלאות אלובממשלה ע"י  וובעה

אנו מעריכים    .הטרם השלמת החקיק,  יח דיוןבטה  "ר הועדה גפניגם יו  .אחמד טיביואף    ,ול לבן()כח  ורם שפע
יית  אפלהמאבק נגד  מתחדש ,במקבילתוקן בהתאם. החוק ישו ,תקבלו ע"י האוצריטענותינו  שבנושא זה

עובדי   את  צותהיא לפ  דרישתנו  ה.הממשל  קמתאושרה לפני הש  יהיוהשנימה הראשונה  ם בפע חברי הקיבוצי
צוי  שנשלל מהם הפיאיש  10,000-כלהערכתנו מדובר ב ."רגילים"  עצמאיםהפנים והיזמים בקיבוצים כ

ות אלון  קלאשר החושל ראשי התנועות מתוכננת פגישה בנושא זה,  .לעובד ₪ 10,000)עד(  -עצמאיםל
 שבוע הבא. ה אשיתבר ,כץ -שר האוצרעם שוסטר 

 
 ית דתיתרת הציונהחקלאות בזירת התקשו

הכרה בחקלאות כערך היעדר יכר , נ'מקור ראשון'יומן בבשבוע שעבר, שהתפרסמה יקי ממן בכתבה של ר
 נחלת גם  ,רבלצערנו ההוא זה  חוסר הצורך בגיבוש מדיניות לאומית מתאימה.הבנת  איומתוך כך לאומי, 

, כאילו   הלאומי )והדתי(מית כנחלת רבים דווקא בציבור שנדמובילי וקובעי המדיניות. מדאיגה התמונה 
  טליסטי. יהיא שריד מעולם ישן רומנטי ואין לה כל ערך ומשמעות בעולם החדש הניאו קפ   חקלאות ישראלית

הייצור  ו החיבור לאדמת ארץ ישראל. כבר 'פחות' -מולדת כאן"  -קביעתו של  סמילנסקי: "אם חקלאות כאן
פחות  לתי ישים וכבנתפס  מזון  הם ביטחון  ג.  החדש  ן לה מקום בעולם הכלכלינוסטלגיה שאינתפסים כ  העצמי
לייצר   נסיםמ למול אלו אנו. צמתםם בעוחותינדמה שאלו פאך  , גם קולות אחרים נשמעים אמנם. חשוב

המאמץ על  .בזירה הציונית דתיתגם  -כתנועהו, כללירחב הבמ יורתעמדה בעלת משקל ציבורי ותקש
 ף במגוון ערוצים.  וט באופן שוהתוצרים נדווח 

 
 

 .אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילהשבת שלום, 


